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Zápis č. 4/2023 
ze zasedání zastupitelstva obce Herink, konané dne 7. 6. 2023 

 

Čas konání: 
od 18:03 hod. do 20:48 hod. 

 

Přítomni: 

Karel Zeman, Miroslav Masopust, Martin Havlíček, Jiří Horák, Jiří Prokš, Michal Janoušek, Zdeněk Zachař, Jan 
Stružka (příchod 18:04) 

 

Nepřítomni: 
omluven: Tomáš Brhel 
neomluven:  
 

Předsedající: 
Karel Zeman – starosta obce 
 
Zastupitelstvo je usnášeníschopné. 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
 
1. Přivítání a zahájení 
Starosta obce přivítal zastupitele a zahájil zasedání zastupitelstva obce č. 4/2023 v 18:03 hodin. 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
 
2. Určení zapisovatele a volba ověřovatelů zápisu 
 
Zapisovatelem zápisu byl určen Karel Zeman. Ověřovateli zápisu byli navrženi Martin Havlíček a Michal Janoušek. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce určuje zapisovatelem zápisu p. Karla Zemana a volí ověřovatele zápisu Martina Havlíčka a 
Michala Janouška. 
 
Hlasování: 

pro: Karel Zeman, Miroslav Masopust, Martin Havlíček, Jiří Prokš, Michal Janoušek, Zdeněk Zachař, Jan Stružka 
proti: nikdo 
zdržel se: nikdo 
 
Usnesení č. 4/2023/2 bylo zastupitelstvem schváleno. 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
 
3. Projednání a schválení programu jednání zastupitelstva obce 
 
Program jednání:  
1. Přivítání a zahájení 
2. Určení zapisovatele a volba ověřovatelů zápisu 
3. Projednání a schválení programu jednání zastupitelstva obce 
4. Informace o plnění schválených usnesení 
5. Projednání řešení erozní události na vycházkové trase 
6. Projednání petice za přemístění plánovaného pumptracku 
7. Projednání došlých nabídek na výstavbu pumptracku 
8. Projednání nabídky na posílení ATS a výměny aeračního systému ČOV 
9. Projednání obecně závazné vyhlášky č. 1/2023 o místním poplatku za užívání veřejného prostranství 
10. Projednání obecně závazné vyhlášky č. 2/2023 o stanovení místního koeficientu pro výpočet daně z 

nemovitých věcí 
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11. Projednání směrnice č. 1/2023 - Směrnice k zadávání veřejných zakázek 
12. Projednání směrnice č. 2/2023 - Směrnice k zadávání veřejných zakázek malého rozsahu 
13. Projednání smlouvy o spolupráci při zajištění zpětného odběru a zařazení místa zpětného odběru do 

obecního systému odpadového hospodářství se společností EKO-KOM, a.s. 
14. Stanovení ceny za omezení užívání nemovitosti při umístění inženýrských sítí (zřízení služebnosti 

inženýrské sítě) 
15. Projednání smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene a dohody o umístění stavby č. IV-12-

6027218/VB2 
16. Neoprávněné užívání pozemků – výzva k uvolnění pozemků 
17. Projednání závěrky a závěrečného účtu příspěvkové organizace mateřská škola Herink 
18. Projednání závěrečného účtu obce za rok 2022 
19. Projednání roční účetní závěrky obce za rok 2022 
20. Projednání uložení finančních prostředků obce 
21. Informace o provedeném rozpočtovém opatření č. 2/2023 
22. Projednání dodatku k plánovací smlouvě (AR.MA) 
23. Různé 

- Informace o jednáních o zajištění základního vzdělávání  
- Informace o průběhu jednání s GSFT 

 
Diskuse: 
Starosta navrhl rozšířit program jednání o bod: Projednání zápisu do kroniky za rok 2022 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce schvaluje navržený program včetně rozšíření. 
 
Hlasování: 

pro: Karel Zeman, Miroslav Masopust, Jiří Horák, Martin Havlíček, Zdeněk Zachař, Michal Janoušek, Jan 
Stružka, Jiří Prokš 
proti: nikdo 
zdržel se: nikdo 
 
Usnesení č. 4/2023/3 bylo zastupitelstvem schváleno. 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
 
4. Informace o plnění schválených usnesení 
 
Termín podání návrhu bodu programu: 
31. 5. 2023 
 
Předkladatel: 
Karel Zeman 
  
Diskuse: 
Starosta obce informoval o stavu plnění usnesení z předchozích zasedání obce. 
 
7/2022/10 – trvá – probíhají jednání se Státním pozemkovým úřadem 
3/2023/10 – splněno – provedena údržba ÚSES 
3/2023/11 – splněno – uzavřena smlouva na hudební produkci 
3/2023/13 – splněno – uzavřena smlouva s městem Jesenice 
3/2023/14 – splněno – proběhla údržba MF hřiště a oprava oplocení, proběhly revize dětských hřišť  
 
Zastupitelstvo bere informaci na vědomí. 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
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5. Projednání řešení erozní události na vycházkové trase 

Termín podání návrhu bodu programu: 

31. 5. 2023 
 
Předkladatel: 
Martin Havlíček 
  
Diskuse: 
Zastupitel Martin Havlíček informoval, že na Státní pozemkový úřad nahlásil erozní událost, která se stala v srpnu 
2022 a díky které došlo k poškození cesty na pozemku p. č. 531. V diskusi vystoupil zástupce společnosti Agro 
Jesenice, který uvedl, že přesto, že hlavní nápor dešťových vod nepochází z pozemků, které Agro Jesenice 
obhospodařuje, jsou ochotni cestu opravit na své náklady. Oprava bude provedena formou částečného 
odbagrování stečené zeminy a dosypání původní cesty obrusem a její zpevnění. Dále navrhli že bude podél cesty 
vysazen travní porost v šíři 8 m a taktéž bude vysazen travnatý porost v části „trojúhelníku“ rybník silnice u 
vjezdu na vycházkovou trasu. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce souhlasí s návrhem společnosti Agro Jesenice a pověřuje starostu a místostarostu k dalšímu 
jednání se společností Agro Jesenice za účelem zajištění opravy cesty. 
 
Hlasování: 

pro: Karel Zeman, Miroslav Masopust, Martin Havlíček, Jiří Horák, Zdeněk Zachař, Michal Janoušek, Jan 
Stružka, Jiří Prokš 
proti: nikdo 
zdržel se: nikdo 
 
Usnesení č. 4/2023/5 bylo zastupitelstvem schváleno. 
 - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
 
6. Projednání petice za přemístění plánovaného pumptracku 
 
Termín podání návrhu bodu programu: 
31. 5. 2023 
 
Předkladatel: 
Karel Zeman 
  
Diskuse: 
Na zastupitelstvu obce č. 3/2023 byla předložena petice za přemístění plánovaného vybudování pumptracku 
z pozemku p. č. 572 na pozemek p. č. 535. Petice byla podepsána 30 signatáři. Starosta uvedl, že na výstavbu 
pumptracku na pozemku p. č. 572 je již vydané územní rozhodnutí, které již nabylo právní moci. Dále uvedl, že 
dle jeho názoru by bylo velmi krátkozraké využít pro tento účel jediný pozemek, který umožňuje do budoucna 
výstavbu školského či obdobného zařízení. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce nesouhlasí s požadavkem vyplývajícím z předložené petice, a to s odůvodněním, že pozemek 
p. č. 572 je územním plánem určen jako sportoviště. Navrhovaný pozemek p. č. 535 jako jediný ve vlastnictví 
obce umožňuje v budoucnu využití pro školské a obdobné zařízení, a to nejen územním plánem, ale i svou 
velikostí. 
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Hlasování: 

pro: Karel Zeman, Miroslav Masopust, Martin Havlíček, Jiří Horák, Zdeněk Zachař, Jan Stružka  
proti: nikdo 
zdržel se: Michal Janoušek, Jiří Prokš 
 
Usnesení č. 4/2023/6 bylo zastupitelstvem schváleno. 
 - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
 
7. Projednání došlých nabídek na výstavbu pumptracku 
 
Termín podání návrhu bodu programu: 
31. 5. 2023 
 
Předkladatel: 
Karel Zeman 
  
Diskuse: 
Starosta předložil došlé nabídky na výstavbu pumptracku. Do výběrového řízení se přihlásili dva dodavatelé, a 
to: 
SPORTOVNÍ PODLAHY ZLÍN, s.r.o. s nabídkovou cenou: 3 267 471,30 Kč bez DPH a 
TRAIL SYSTEM MTB s.r.o. s nabídkovou cenou: 3 977 287,60 Kč bez DPH. 
Oba dodavatelé splnili veškeré podmínky výběrového řízení. Zastupitel Jiří Prokš uvedl, že je škoda, že se 
nepodařilo získat dotace při prvním podání, jelikož letos již dotační titul není vypsaný. Dále uvedl, že bude 
hlasovat proti výstavbě pumptracku vzhledem k tomu, že tyto projekty by měly být dle jeho názoru primárně 
financovány s pomocí dotačních titulů. Starosta uvedl, že dotační tituly na podporu podobné výstavby 
v současné době skutečně nejsou vypsány, nicméně Herink mládeži v oblasti aktivního trávení volného času 
neposkytuje žádnou možnost vyžití. S ohledem na to a také na finanční situaci obce není financování pumptracku 
z vlastních zdrojů překážkou pro jeho vybudování. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce souhlasí s nabídkou od společnosti SPORTOVNÍ PODLAHY ZLÍN, s.r.o. a zplnomocňuje 
starostu k podpisu smlouvy o dílo. Zastupitelstvo dále zplnomocňuje starostu k provedení rozpočtového 
opatření navyšující paragraf 3421 - Využití volného času dětí a mládeže o 1 200 000,- Kč 
 
Hlasování: 

pro: Karel Zeman, Miroslav Masopust, Martin Havlíček, Jiří Horák, Zdeněk Zachař, Michal Janoušek, Jan Stružka 
proti: Jiří Prokš 
zdržel se: nikdo 
 
Usnesení č. 4/2023/7 bylo zastupitelstvem schváleno. 
 - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
 
8. Projednání nabídky na posílení ATS a výměny aeračního systému ČOV 
 
Termín podání návrhu bodu programu: 
31. 5. 2023 
 
Předkladatel: 
Karel Zeman 
  
Diskuse: 
Starosta předložil nabídku od společnosti 1.SčV na výměnu aeračních systémů nitrifikace na obou linkách ČOV 
v hodnotě 110 000,- Kč vč. DPH a na výměnu čerpadel v ATS v hodnotě 138 000,- Kč vč. DPH. Starosta dále 
upozornil, že tyto servisní práce byly schváleny v plánu obnovy vodohospodářského majetku pro rok 2023. 
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Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce souhlasí s provedením servisních zásahů dle předložených nabídek a zplnomocňuje starostu 
k jejich objednání. 
 
Hlasování: 

pro: Karel Zeman, Miroslav Masopust, Martin Havlíček, Jiří Horák, Zdeněk Zachař, Michal Janoušek, Jan Stružka 
proti: nikdo 
zdržel se: Jiří Prokš 
 
Usnesení č. 4/2023/8 bylo zastupitelstvem schváleno. 
 - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
 
9. Projednání obecně závazné vyhlášky č. 1/2023 o místním poplatku za užívání veřejného prostranství 
 
Termín podání návrhu bodu programu: 
31. 5. 2023 
 
Předkladatel: 
Karel Zeman 
  
Diskuse: 
Starosta předložil návrh obecně závazné vyhlášky č. 1/2023 o místním poplatku za užívání veřejného 
prostranství. Tato vyhláška ruší vyhlášku č. 1/2015. Předmětem vyhlášky je doplnění pozemků, které obec 
převzala do svého vlastnictví a správy. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce vydává vyhlášku č. 1/2023 o místním poplatku za užívání veřejného prostranství dle 
předloženého návrhu. 
 
Hlasování: 

pro: Karel Zeman, Miroslav Masopust, Martin Havlíček, Jiří Horák, Zdeněk Zachař, Michal Janoušek, Jan 
Stružka, Jiří Prokš 
proti: nikdo 
zdržel se: nikdo 
 
Usnesení č. 4/2023/9 bylo zastupitelstvem schváleno. 
 - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
 
10. Projednání obecně závazné vyhlášky č. 2/2023 o stanovení místního koeficientu pro výpočet daně z 
nemovitých věcí 
 
Termín podání návrhu bodu programu: 
31. 5. 2023 
 
Předkladatel: 
Karel Zeman 
  
Diskuse: 
Starosta předložil návrh obecně závazné vyhlášky č. 2/2023 o stanovení místního koeficientu pro výpočet daně 
z nemovitých věcí. Tato vyhláška ruší vyhlášku č. 2/2011 a vyhlášku č. 3/2011. Koeficient daně z nemovitostí pro 
občany a rodinné domy zůstává ve stejné výši jako v rušené vyhlášce tedy na koeficientu 2. Vyhláška zavádí 
koeficient 5 pro průmyslové výrobce a provozovatele skladů a skladových prostor na území obce včetně firem, 
které provozují nájemní bydlení. Výčet dotčených parcel je přílohou vydané vyhlášky. 
 
Návrh usnesení: 
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Zastupitelstvo obce vydává vyhlášku č. 2/2023 o stanovení místního koeficientu pro výpočet daně z nemovitých 
věcí dle předloženého návrhu. 
 
Hlasování: 

pro: Karel Zeman, Miroslav Masopust, Martin Havlíček, Jiří Horák, Zdeněk Zachař, Michal Janoušek, Jan 
Stružka, Jiří Prokš 
proti: nikdo 
zdržel se: nikdo 
 
Usnesení č. 4/2023/10 bylo zastupitelstvem schváleno. 
 - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
 
11. Projednání směrnice č. 1/2023 - Směrnice k zadávání veřejných zakázek 
 
Termín podání návrhu bodu programu: 
31. 5. 2023 
 
Předkladatel: 
Karel Zeman 
  
Diskuse: 
Starosta předložil návrh směrnice č. 1/2023 – Směrnice k zadávání veřejných zakázek. Informoval, že se jedná o 
směrnici založenou na vzoru směrnic doporučovaných auditem Středočeského kraje. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce schvaluje směrnici č. 1/2023 dle předloženého návrhu. 
 
Hlasování: 

pro: Karel Zeman, Martin Havlíček, Jiří Horák, Jiří Prokš, Michal Janoušek, Zdeněk Zachař, Jan Stružka, Miroslav 
Masopust 
proti: nikdo 
zdržel se: nikdo 
 
Usnesení č. 4/2023/11 bylo zastupitelstvem schváleno. 
 - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
 
12. Projednání směrnice č. 2/2023 - Směrnice k zadávání veřejných zakázek malého rozsahu 
 
Termín podání návrhu bodu programu: 
31. 5. 2023 
 
Předkladatel: 
Karel Zeman 
  
Diskuse: 
Starosta předložil návrh směrnice č. 2/2023 – Směrnice k zadávání veřejných zakázek malého rozsahu. 
Informoval, že se jedná o směrnici založenou na vzoru směrnic doporučovaných auditem Středočeského kraje. 
Směrnice uvádí, že u veřejných zakázek malého rozsahu může u dodávek a služeb rozhodovat: 
do 100 000,- Kč starosta obce, 
do 500 000,- Kč starosta obce + místostarosta obce + předseda finančního výboru, 
do 2 000 000,- Kč zastupitelstvo obce. 
U zakázky na stavební práce: 
do 100 000,- Kč starosta obce, 
do 500 000,- Kč starosta obce + místostarosta obce + předseda finančního výboru,   
do 6 000 000,- Kč zastupitelstvo obce. 
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Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce schvaluje směrnici č. 2/2023 dle předloženého návrhu. 
 
Hlasování: 

pro: Karel Zeman, Miroslav Masopust, Martin Havlíček, Jiří Horák, Jiří Prokš, Michal Janoušek, Zdeněk Zachař, 
Jan Stružka 
proti: nikdo 
zdržel se: nikdo  
 
Usnesení č. 4/2023/12 bylo zastupitelstvem schváleno. 
 - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
 
13. Projednání smlouvy o spolupráci při zajištění zpětného odběru a zařazení místa zpětného odběru do 
obecního systému odpadového hospodářství se společností EKO-KOM, a.s. 
 
Termín podání návrhu bodu programu: 
31. 5. 2023 
 
Předkladatel: 
Karel Zeman 
  
Diskuse: 
Starosta předložil návrh smlouvy o spolupráci při zajištění zpětného odběru a zařazení místa zpětného odběru 
do obecního systému odpadového hospodářství se společností EKO-KOM, a.s. Informoval, že se jedná o 
navazující smlouvy ke smlouvě se společností EKO-KOM, a.s. z roku 2014, která reflektuje změny v zákoně o 
odpadech. Zastupitel Jiří Prokš upozornil, že v rámci obdržených podkladů nebyly součástí přílohy zmíněné ve 
smlouvě. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce schvaluje smlouvu o spolupráci při zajištění zpětného odběru a zařazení místa zpětného 
odběru do obecního systému odpadového hospodářství se společností EKO-KOM, a.s. dle předloženého návrhu 
a zplnomocňuje starostu k jejímu uzavření. 
 
Hlasování: 

pro: Karel Zeman, Miroslav Masopust, Martin Havlíček, Jiří Horák, Michal Janoušek, Zdeněk Zachař, Jan Stružka 
proti: nikdo 
zdržel se: Jiří Prokš 
 
Usnesení č. 4/2023/13 bylo zastupitelstvem schváleno. 
 - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
 
14. Stanovení ceny za omezení užívání nemovitosti při umístění inženýrských sítí (zřízení služebnosti 
inženýrské sítě) 
 
Termín podání návrhu bodu programu: 
31. 5. 2023 
 
Předkladatel: 
Miroslav Masopust 
  
Diskuse: 
Místostarosta navrhl schválení a jasnou definici ceny za uzavírání věcných břemen, tak jak je běžné v okolních 
obcích. Jako základní cenu za uzavření věcného břemene navrhl 10 000,- Kč do 5 ti metrů jednotlivé sítě, 
zastupitelstvo dále diskutovalo o ceně za další metry.  
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Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Herink schvaluje 
 

• Cenu za zřízení služebnosti inženýrské sítě dle § 1267 a násl. Občanského zákoníku, v platném znění 
spočívající v omezení užívání nemovitosti při umístění inženýrských sítí a přeložek do komunikací a pozemku ve 
vlastnictví obce Herink. 
• Jednorázová cena za umístění každé jednotlivé přípojky v délce do 5 bm činí 10.000 Kč. 
• Jednorázová cena za umístění každé jednotlivé přípojky v délce nad 5 bm činí 10.000 Kč + 500 Kč za každý 
započatý bm. 
• Vypočtená částka je splatná nejpozději ke dni podpisu smlouvy o zřízení služebnosti sítě 
• Uvedené ceny nejsou vyžadovány, pokud je investorem obec Herink nebo jím zřizované organizace. 
• Náklady na vypracování geometrického plánu potřebného pro zřízení služebnosti inženýrské sítě hradí 
žadatel (oprávněný ze služebnosti). 
• Současně je nutné zažádat o souhlas využitím veřejného prostranství včetně úhrady poplatku stanovené 
vyhláškou OZV 1/2023. 
 
Hlasování: 

pro: Karel Zeman, Miroslav Masopust, Jiří Horák, Jiří Prokš, Michal Janoušek, Zdeněk Zachař, Jan Stružka, 
Martin Havlíček 
proti: nikdo 
zdržel se: nikdo 
 
Usnesení č. 4/2023/14 bylo zastupitelstvem schváleno. 
 - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
 
15. Projednání smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene a dohody o umístění stavby č. IV-12-
6027218/VB2 
 
Termín podání návrhu bodu programu: 
31. 5. 2023 
 
Předkladatel: 
Miroslav Masopust 
  
Diskuse: 
Místostarosta předložil návrh smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene a dohody o umístění 
stavby č. IV-12-6027218/VB2, společnosti ČEZ. Místostarosta dále informoval, že společnost ČEZ uhradí výši 
poplatku v částce dle uvedené smlouvy. Rozdíl oproti schválenému usnesení č. 4/2023/14 uhradí investor, tedy 
Buda-mont, spol. s r.o. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce souhlasí s uzavřením smlouvy o zřízení věcného břemene a dohody o umístění stavby č. IV-
12-6027218/VB2 a zplnomocňuje starostu k uzavření smlouvy za podmínky úhrady poplatku za věcné břemeno 
společností Buda-mont, spol. s r.o. 
 
Hlasování: 

pro: Karel Zeman, Miroslav Masopust, Martin Havlíček, Jiří Horák, Zdeněk Zachař, Michal Janoušek, Jan Stružka 
proti: nikdo 
zdržel se: Jiří Prokš 
 
Usnesení č. 4/2023/15 bylo zastupitelstvem schváleno. 
 - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
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16. Neoprávněné užívání pozemků – výzva k uvolnění pozemků 
 
Termín podání návrhu bodu programu: 
31. 5. 2023 
 
Předkladatel: 
Martin Havlíček 
  
Diskuse: 
Zastupitel Martin Havlíček upozornil, že některé pozemky ve vlastnictví obce jsou neoprávněně užívány občany, 
kteří s těmito pozemky sousedí. Dále upozornil, že podél strouhy vedoucí od lokality Ve stráni do centra obce a 
podél vycházkové trasy jsou vysázeny dřeviny, které znemožňují údržbu vodotečí, některé části obecních 
pozemků jsou i nelegálně oploceny. Kontrola zmiňovaných pozemků proběhne ve spolupráci s výborem pro 
kulturu a zeleň a ve spolupráci s majiteli sousedících pozemků s těmito pozemky. Z řad veřejnosti bylo 
upozorněno, že zmiňované pozemky jsou takto využívány již několik let a zatím to nikdo neřešil. Zastupitelé dále 
diskutovali parkování na nájezdech na obecní zeleni, zejména v ulici Do Višňovky. Starosta konstatoval, že lidé 
mají povinnost parkovat na svých pozemcích.  
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce ukládá starostovi kontrolu neoprávněného záboru nebo využití pozemků obce a zaslání 
písemné výzvy majitelům sousedících pozemků k uvolnění těchto záborů. Dále ukládá starostovi obce zpřístupnit 
pozemky obce tam, kde došlo k vysazení dřevin nebo vystavění oplocení, které omezují přístup k pozemkům 
obce. 
 
Hlasování: 

pro: Karel Zeman, Miroslav Masopust, Martin Havlíček, Jiří Horák, Zdeněk Zachař, Jan Stružka 
proti: nikdo 
zdržel se: Jiří Prokš, Michal Janoušek 
 
Usnesení č. 4/2023/16 bylo zastupitelstvem schváleno. 
 - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
 
17. Projednání závěrky a závěrečného účtu příspěvkové organizace mateřská škola Herink 
 
Termín podání návrhu bodu programu: 
31. 5. 2023 
 
Předkladatel: 
Karel Zeman 
  
Diskuse: 
Starosta předložil rozvahu a výkaz zisků a ztrát příspěvkové organizace Mateřská škola Herink. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo schvaluje účetní závěrku příspěvkové organizace Mateřská škola Herink za rok 2022 bez výhrad. 
Zastupitelstvo souhlasí s převodem výsledku hospodaření do rezervního fondu příspěvkové organizace Mateřská 
škola Herink. 



10 z 13 

 
Hlasování: 

pro: Karel Zeman, Miroslav Masopust, Martin Havlíček, Jiří Horák, Zdeněk Zachař, Michal Janoušek, 
Jan Stružka, Jiří Prokš 
proti: nikdo 
zdržel se: nikdo 
 
Usnesení č. 4/2023/17 bylo zastupitelstvem schváleno. 
 - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
 
18. Projednání závěrečného účtu obce za rok 2022 
 
Termín podání návrhu bodu programu: 
31. 5. 2023 
 
Předkladatel: 
Karel Zeman 
  
Diskuse: 
Starosta předložil návrh závěrečného účtu obce Herink za rok 2022, dále uvedl, že závěrečný účet byl zveřejněn 
na úřední desce více jak 14 dní před jeho projednáním, tak jak vyžaduje zákon. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce schvaluje závěrečný účet obce za rok 2022, včetně „Zprávy o výsledku přezkoumání 
hospodaření obce Herink za rok 2022“ bez výhrad. 
 
Hlasování: 

pro: Karel Zeman, Miroslav Masopust, Martin Havlíček, Jiří Horák, Zdeněk Zachař, Michal Janoušek, 
Jan Stružka, Jiří Prokš 
proti: nikdo 
zdržel se: nikdo 
 
Usnesení č. 4/2023/18 bylo zastupitelstvem schváleno. 
 - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
 
19. Projednání roční účetní závěrky obce za rok 2022 
 
Termín podání návrhu bodu programu: 
31. 5. 2023 
 
Předkladatel: 
Karel Zeman 
  
Diskuse: 
Starosta předložil ke schválení roční účetní závěrku za rok 2022. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce schvaluje roční účetní závěrku obce Herink za rok 2022, dle předloženého návrhu. 
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Hlasování: 

pro: Karel Zeman, Miroslav Masopust, Martin Havlíček, Jiří Horák, Zdeněk Zachař, Michal Janoušek, 
Jan Stružka, Jiří Prokš 
proti: nikdo 
zdržel se: nikdo 
 
Usnesení č. 4/2023/19 bylo zastupitelstvem schváleno. 
 - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
 
20. Projednání uložení finančních prostředků obce 
 
Termín podání návrhu bodu programu: 
31. 5. 2023 
 
Předkladatel: 
Karel Zeman 
  
Diskuse: 
Zastupitelé diskutovali uložení volných finančních prostředků obce. Starosta informoval, že z volných 
prostředků je uloženo 17 mil. Kč na termínovaném vkladu u Komerční banky a.s. Zastupitelé se shodli, že je 
možné uložit dalších 8 mil. Kč na termínovaný vklad. V rámci diverzifikace budou poptány tři finanční ústavy 
vyjma Komerční banky, ve které jsou již prostředky uloženy. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo pověřuje starostu obce k uložení 8 mil. Kč na termínovaný účet, dle nejlepší nabídnuté úrokové 
míry. Osloveny budou ČSOB, J&T, Česká Spořitelna. 
 
Hlasování: 

pro: Karel Zeman, Martin Havlíček, Jiří Horák, Zdeněk Zachař, Michal Janoušek, Jan Stružka, Jiří Prokš 
proti: nikdo 
zdržel se: Miroslav Masopust 
 
Usnesení č. 4/2023/20 bylo zastupitelstvem schváleno. 
 - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
 
21. Informace o provedeném rozpočtovém opatření č. 2/2023 
 
Termín podání návrhu bodu programu: 
31. 5. 2023 
 
Předkladatel: 
Karel Zeman 
  
Diskuse: 
Starosta informoval o provedení rozpočtového opatření č. 2/2023, jedná se o rozpočtové opatření reflektující 
výdaje spojené s volbou prezidenta ČR. 
 
Zastupitelstvo bere na vědomí. 
 - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
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22. Projednání dodatku k plánovací smlouvě (AR.MA) 
 
Termín podání návrhu bodu programu: 
31. 5. 2023 
 
Předkladatel: 
Miroslav Masopust 
  
Diskuse: 
Místostarosta předložil návrh dodatku č. 3 předložený společností AR.MA. Zastupitel Jiří Prokš upozornil, že se 
jedná o jiný text dodatku, než který byl zaslán jako podklad 31. 5. 2023. Místostarosta informoval, že poslední 
návrh dodatku odeslala společnost AR.MA až dnes v 16:00. Zastupitelé dále diskutovali, z jakého důvodu žádá 
společnost AR.MA o prodloužení předání díla, neboť v původně zaslaném návrhu dodatku č. 3 byl uveden jiný 
důvod, než který byl na jednání místostarostou Masopustem prezentován. Zastupitel Prokš dále upozornil na 
skutečnost, že za nedodržení termínu pro předání díla je vázána smluvní pokuta ve výši 2 000 Kč denně a je 
povinností zastupitelů v daném případě postupovat s péčí řádného hospodáře a hájit primárně zájmy obce, 
nikoliv developera. Na toto reagoval místostarosta, který vysvětlil, že důvodem odkladu je především fakt, že 
obec nemohla poskytnout součinnost v podobě připojení na vodovodní řad z důvodu jeho nedostatečné 
kapacity. Nedostatečná kapacita vodovodu byla způsobena odkladem posílení ATS (automatická tlaková 
stanice) Jesenice a tedy bez možnosti tuto situaci jakkoliv ovlivnit ze strany naší obce. Starosta dále upozornil, 
že smlouva s Jesenicí o navýšení kapacity vodovodu byla schválena teprve na předchozím zastupitelstvu obce 
Herink. Zastupitelé se následně shodli, že o dodatku nebude na dnešním jednání hlasováno. Bod bude 
přesunut na další jednání zastupitelstva. 
 
Zastupitelstvo bere ne vědomí. 
 - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
 
23. Projednání zápisu do kroniky za rok 2022 
 
Termín podání návrhu bodu programu: 
7. 6. 2023 
 
Předkladatel: 
Karel Zeman 
  
Diskuse: 
Kronikářka obce Jana Šteffelová předložila návrh zápisu do kroniky obce za rok 2022. Zastupitel Jiří Prokš vznesl 
dotaz, zda je dle zákona zveřejňování fotografií v kronice. Starosta informoval, že dotaz předá pověřenci GDPR 
obce. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce souhlasí se zápisem do kroniky obce Herink za rok 2022. 
 
Hlasování: 

pro: Karel Zeman, Martin Havlíček, Jiří Horák, Zdeněk Zachař, Michal Janoušek, Jan Stružka, Jiří Prokš, Miroslav 
Masopust 
proti: nikdo 
zdržel se: nikdo 
 
Usnesení č. 4/2023/23 bylo zastupitelstvem schváleno. 
 - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
 

24. Různé 

Zajištění ZŠ 
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Starosta informoval, že probíhají jednání se zástupci obcí Sulice a Modletice.  

Obec Sulice má již schválené dotace a vybraného dodavatele na rozšíření kapacity ZŠ. Předběžná nabídka je na 

uzavření školského obvodu na dobu 20 let. Částka za žáka bude stanovena po vyčíslení nákladů, které bude 

muset obec Sulice uhradit ze svého rozpočtu. Uzavřít dohodu, a tedy zřídit školský obvod bude možné již pro 

školní rok 2023/2024. V případě uzavření školského obvodu by byly zahájeny jednání se Středočeským krajem o 

zřízení školního autobusu. Povinnost kraje na zřízení školní linky vyplývá ze zákona. 

Obec Modletice byla vyzvána k předložení nabídky na spolupráci zahrnující především požadovanou cenu za žáka 

a harmonogram výstavby nové školy, či rozšíření stávající ZŠ. Nabídka zatím nebyla zaslána. 

Dále starosta informoval, že dle jeho informací byly všechny děti z obce Herink přijaty k základnímu vzdělávání. 

GSFT 

Starosta informoval, že stále probíhají jednání s GSFT (Garanční systém finančního trhu) ohledně vrácení finanční 

částky, která byla GSFT obci vyplacena. Starosta dále informoval, že byly zaslány dotazy právním zástupcem 

obce, na tyto dotazy zatím nepřišla odpověď. Dle zástupců GSFT je snahou najít řešení, které povede k vyplacení 

částky z insolvenčního řízení.  

 

Zápis vyhotoven dne:                                                                                                                                                                                                                      

8. 6. 2023 
 
 
Zapsal: 
 
Karel Zeman: . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 
 
Ověřovatelé zápisu: 
 
Martin Havlíček: . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 
 
 
Michal Janoušek: . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 
 
 
 
Starosta obce: 
Karel Zeman: . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 
 
 


